
Ors.iaggy.

irományszám:

Érkezett: 2D )5 JAN 19 .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnők Asszony!

„Hogyan alakult a köztisztviselők száma a Nemzeti Sporthivatalban?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Göncz Kinga ifjúsági, családügyi, szociális és
esélyegyenlőségi miniszter asszonyhoz . Akérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem, tájékoztatní szíveskedjék a következőkről :

1 .) 2004-ben a gyermek és ifjúsági előirányzatokon belül mekkora forrás állt
rendelkezésre gyermek és ifjúsági célú pályázatokra?

2.) 2004-ben milyen összegű zárolások érintették a gyermek és ifjúsági előirányzatokat?
3 .) 2005-ben a gyermek és ifjúsági előirányzatokon belül milyen összegben kerülnek

pályázatok kiírásra?
4.) Milyen gyermek és ifjúsági célú pályázatok és milyen összegben kerülnek kiírásra

idén?
5.) 2005-ben mennyi forrás áll rendelkezésre játszótérépítésre, ezeket a forrásokat melyik

előirányzat tartalmazza?
6.) Véleménye szerint fontos-e, hogy Magyarországon biztonságos játszóterek épüljenek?
7.) 2004-ben tett-e kormányzati politikus olyan kijelentést, hogy meghatározott időn belül

biztonságossá válnak a magyarországi játszóterek? Ezekben a megnyilatkozásokban
milyen időpont jelölt meg a Kormány érintett minisztere és mennyi forrást kívánt
biztosítani a cél eléréséhez?

Várom válaszát!

Budapest, 2005 . január 18 .

Tisztelettel :

Szalay Ferenc

Írásbeli kérdés
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